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Ročník druhý, číslo 1            BŘEZEN 2011 

 
 
 

 

Milí spoluobčané, 

hned v úvodu dalšího čísla našeho „Kurýra“ mi dovolte, abych se omluvil 
Všem, kteří neobdrželi vydání čísla prvního. První číslo vyšlo totiž nákladem 
150 výtisků a dnes již víme, že takový počet je nedostačující. Proto toto další 
vydání vychází již nákladem 200 výtisků. 

Nově byl Kurýr také umístěn v elektronické podobě na internetové strán-
ky obce: www.obecprosecne.cz. Proto, kdo by měl zájem o první číslo, může 
zpravodaj shlédnout v elektronické podobě na těchto stránkách nebo se stačí za-
stavit na obecním úřadě a první číslo zpravodaje Vám bude zdarma vytištěno. 
           Jiří Novák 
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VZZO 19.1.2011  

Zastupitelstvo se v roce 2011 poprvé 
sešlo ve středu 19. ledna. Prvním 
bodem zasedání bylo schválení roz-
počtové úpravy a tím schválení ko-
nečné verze rozpočtu za rok 2010. 
V dalším bodě zastupitelstvo schvá-
lilo novou obecně závaznou vyhláš-
ku o místních poplatcích. Vyhláška 
musela být novelizována z důvodů 
legislativních úprav. Výše poplatků 
zůstala nezměněna. 

Dále zastupitelstvo projednalo 
žádost Jednotky požární ochrany o 
nákup elektrocentrály. Zastupitelstvo 
žádosti vyhovělo a uvolnilo na ná-
kup 25 000,-Kč. V dalším bodě za-
stupitelstvo schválilo výsledek in-
ventarizace. Bylo aktualizováno slo-
žení povodňové komise a zastupitel-
stvo vzalo na vědomí snížení odměn 
členům zastupitelstva o 5%. 
K tomuto snížení došlo na základě 
nařízení vlády. 
 

VZZO 10.2.2011 

Druhé letošní zasedání zastupitelstva 
obce se konalo ve čtvrtek 10. února 

2011. Na programu jednání bylo 
schválení podání žádosti o státní do-
taci na rekonstrukci dětského hřiště 
v mateřské školce. V současné době 
totiž dětské hřiště zeje takřka prázd-
notou. Atrakce musely být odstraně-
ny, protože nesplňovaly bezpečnost-
ní požadavky. Zastupitelstvu byla 
předložena cenová nabídka na kom-
plexní rekonstrukci a zastupitelé od-
souhlasili podání žádosti o dotaci ve 
výši 200 000,- Kč. Na vlastní reali-
zaci se v případě odsouhlasení dota-
ce bude obec podílet 85 000,- Kč. 
 V diskuzi se hovořilo o pláno-
vané rekonstrukci mostu u Przyby-
lových. Starosta informoval zastupi-
tele, že nechal vypracovat cenovou 
nabídku na kompletní rekonstrukci 
mostu o nosnosti 25 tun. Po dohodě 
zastupitelů se nechá ještě vypracovat 
cenová nabídka na most s nosností 
40 tun. 

Jiří Novák  
 

ZÁPISY Z VEŠKERÝCH JEDNÁNÍ ZASTUPI-
TELSTVA OBCE NAJDETE I NA INTERNE-
TOVÝCH STRÁNKÁCH OBCE 
(www.obecprosecne.cz) 

v sekci ÚŘEDNÍ DESKA, ZÁPISY Z VEŘEJNÝCH 
ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA. 
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PROSÍM  UKLIĎ 
PO MNĚ ! 

NEMÁM  RUČIČKY! 

 
Naši čtyřnozí miláčci za to přeci nemohou! 

  
Nedávná obleva opět ukázala, jaké „poklady“ se nám ukrý-
vají pod sněhem. Psí hromádky se válí doslova všude. I 
když je jich v tomto období výrazně víc než jindy, nejsou 
jen zimním problémem. Někteří bezohlední pejskaři nechá-
vají venku nepořádek po celý rok. V zimě je však velice 
jednoduché zahrnout hromádku sněhem, že? Na jaře, v té 

změti výkalů, dospělák při troše šikovnosti nějak prokličkuje. Naše děti však  
přinesou onen zimní pozdrav domů, v tom lepším případě 
jen na botách, v tom horším … Přitom není nic jednoduš-
šího, než si na venčení vzít do kapsy mikrotenový sáček, 
kterých máme po rohlících  určitě doma všichni dost. Nic 
nás to nestojí. Pouze ochotu. Úklid po našem pejskovi by 
měl být samozřejmostí.  
     Někteří jsou ale asi líní se ohnout nebo mají pocit, že 
když to není moje (myslím veřejné prostranství), tak to 
nemusím uklízet, což je důvodem, proč někteří majitelé 
psů neuklízí hromádky po svých čtyřnohých miláčcích. 
Zatímco doma si člověk pořádek udržuje, venku, kde je to 
takzvaně nás všech, to některé nezajímá. Hlavním dů-
vodem je patrně představa, že veřejné prostranství by 
měl uklízet někdo jiný. Uvědomíme-li si však, že v 
obci je evidováno 125 „platících“ vyjde nám teoretic-
ky zhruba 1750 hromádek za týden. Ano, na úklid a 
dohledání psích pokladů by bylo možno najmout pracovní sílu. Uznáte, že toto 
není reálné a proto nezbývá než apelovat na nepořádné páníčky, aby důsledně po 
svých psech uklízeli a na ostatní občany, aby je kontrolovali.  

Někteří také namítnou, že by věc vyřešila instalace speciálních odpadních 
nádob se sáčky na psí exkrementy. Toto by však stálo peníze, které by se musely 
promítnout v poplatcích za psy. A opravdu by to ty nezodpovědné pejskaře při-
mělo k tomu, aby po svém miláčkovi uklidili? Příliš tomu nevěřím. Vždyť ten 
„mikroteňák“ máme také všichni doma. Proč by měli být zvýšením poplatků 
trestáni i Ti, kterým úklid hromádek již dnes problém nečiní!   

Jiří Bachtík 
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Tříkrálová sbírka 
 

 6. leden je svátek Tří králů, a 
to Kašpara, Melichara a Baltazara. 
Právě v tyto dny organizuje každo-
ročně diecézní charita finanční sbír-
ku na pomoc potřebným. V letošním 
roce se poprvé do celorepublikové 
sbírky zapojili naši mladí hasiči. Dě-
ti se rozdělily do pěti skupin, každou 
skupinu vedl jeden dospělý. Charita 
vybavila děti zapečetěnými poklad-
ničkami, kostýmy třech králů, památečními kalendáříky a cukříky, které děti 
rozdávaly jako připomínku této charitativní akce.  

Děti obešly celou vesnici, u domů zazpívaly koledu a sbíraly finanční pro-
středky. Potom se všechny skupiny sešly na obecním úřadě, kde se trochu zahřá-
ly a čekalo je i malé občerstvení. Zde také předaly zapečetěné pokladničky pra-
covníkům charity. Občané naší obce v letošní sbírce věnovali na charitu úcty-
hodných  7 666,- Kč. Opravdu veliké poděkování patří všem, kteří do sbírky při-
spěli a projevili tak obrovskou míru solidarity. Je krásné vidět, že lidé nejsou 
lhostejní! Přispěli jsme na dobrou věc! Jsou kolem nás lidé, kteří se bez pomoci 
druhých neobejdou, a právě takovým lidem naše peníze pomohou. 

PS: Na závěr bych rád ubezpečil těch několik pochybovačů o tom, že zá-
stupcům charity byly předány VŠECHNY sebrané peníze, nikdo si NIC „nestrčil 
do kapsy“! 

          Jiří Novák 
 
 

Mateřský klub Amálka oslaví třetí narozeniny! 

 Od 5.3.2008 se v Mateřském klubu Amálka setkávají maminky nejen na 
mateřské dovolené s dětmi za účelem kultury, her, společných rozhovorů a dal-
ších činností. Klub neprovozuje hlídání dětí, maminky si za děti odpovídají sa-
my.  

Smyslem mateřského klubu je umožnit matkám s malými dětmi vyjít 
z izolace, kam se celodenní péčí o dítě dostávají, narušit denní stereotyp, aktivně 
využít volný čas a vyměnit si zkušenosti. Děti mají možnost přirozeného kontak-
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tu s vrstevníky, který napomáhá všestrannému rozvoji osobnosti, adaptovat se na 
prostředí mateřské školy a rozvíjet komunikaci. Neméně důležitá je i příprava na 
kontakty dítěte s cizími lidmi a autoritami. 

Maminky, přijďte do Mateřského klubu Amálka, který probíhá 
v prostorách mateřské školy každou středu od 15:45 do 17:00 hodin. V případě 
pěkného počasí si hrajeme na zahradě, v případě zimy a deště jsme ve třídě ve 
školce. Stačí si vzít jen přezůvky a přijít! Těším se na Vás! 

         Dana Šubrtová 
 
 

Řidiči, buďme ohleduplní! 

V tomto krátkém příspěvku bych rád apeloval na všechny řidiče. V naší 
obci máme vyznačený jeden jediný přechod pro chodce a to u mateřské školy. Je 
smutné vidět maminku s dítětem u přechodu, jak marně čeká, až některý z řidičů 
zastaví a nechá je v klidu přejít na druhou stranu silnice. 
 Samozřejmě zde nechci tvrdit, že se takto chovají právě místní řidiči. Ale 
chci, abychom právě my, řidiči z naší obce, šli pří-
kladem všem těm pirátům, kteří nejen že u pře-
chodu nezastaví, ale školku míjí i v 80-ti kilomet-
rové rychlosti! 
 Rád bych zde ještě poděkoval starostovi Jir-
kovi Bachtíkovi za to, že se mu podařilo zařídit 
zvýraznění dopravní značky tohoto přechodu. Je to 
jedna z věcí, která může přispět k větší bezpečnos-
ti na tomto přechodu. 
           Jiří Novák 

 

 

Naše knihovnice je nejlepší v kraji! 

V loňském roce byla paní Máslová, knihovnice naší obecní knihovny, 
oceněna titulem „Knihovnice roku 2010 Královéhradeckého kraje“. Toto oceně-
ní ji udělily Studijní a vědecká knihovna v Hradci Králové a Regionální výbor 
SKIP východních Čech pod záštitou hejtmana Královéhradeckého kraje. Tato 
pochvala je pro ní jistě velikou odměnou zato, jak se ujala naší knihovny a za 
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skvělou spolupráci s naší MŠ. Vrhla se na automatizaci knihovny, veškeré zá-
znamy vkládá do počítače. Pro svou knihovnu založila i webovou stránku, kte-
rou pečlivě aktualizuje. 
 A nyní již několik řádků, které pro Vás připravila paní Máslová: 

Obecní knihovna sídlí v místním pohostinství, s otevírací dobou: 
každé úterý od 15 hod. do 17 hod. Často v knihovně bývám i ve čtvrtek od 17,30 
cca 1 hod. (hlavně kvůli dětem, které mají v úterý školu nebo komu se to v úterý 
nehodí). Kdo do knihovny chodí, ví, že si opravdu vybere z jakéhokoliv žánru.  

Jelikož máme výměnný fond knih 
s trutnovskou knihovnou, máme stále no-
vé knihy. A to i ty, které jsou čerstvě vy-
dané. Když má někdo požadavek na urči-
tou knihu, je možné mu ji z Trutnova za-
jistit (musí ji tam pochopitelně mít). 

Zvláštní kapitolou jsou dětské kni-
hy. Musím opravdu pochválit spolupráci 
s Trutnovem, protože co se týče dětských 
knih, nakoupili takové nádherné knihy a 

to i pro úplná prťata. To znamená tvrdé knížky, které se hned tak neroztrhají. 
Každé dítě si tam vybere. A ty děti, které tam chodí jako stálí čtenáři, by vám 
mohly potvrdit, že se jim v knihovně opravdu líbí. 
Za loňský rok bylo vypůjčeno 1178 knih, z toho pro děti 529 a naučných 
pro děti 77. Děti ze školky se starají o výzdobu knihovny. Vždycky když při-
jdou s učitelkami (většinou tak 1x měsíc nebo 6 neděl), přinesou nové obrázky 
na nástěnku. Jde o výtvory, které namalovaly nebo vystřihovaly apod. 
Chtěla bych upozornit na webovou stránku knihovny: knihovnaprosecne.wz.cz  
Zde si najdete knihy, které v knihovně momentálně jsou k dispozici. K tomuto 
účelu je na stránkách instalován program, úplně srozumitelný. Jinak tam najdete 
aktuální věci knihovny a spoustu fotografií dětí, které do knihovny chodí. 

Ještě musím upozornit na to, že obecní úřad vychází čtenářům vstříc a za 
půjčování knih se zatím neplatí! 
Tímto zvu všechny, kteří rádi čtou a v naší knihovně ještě nebyli:  Přijďte se po-
dívat a určitě si vyberete! 

Knihovnice Věra Máslová
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SMS Infokanál 
 

Již rok funguje v naší obci rychlý systém zveřejňování důle-
žitých informací – SMS Infokanál obecní rozhlas „do kapsy“. Tato 
služba umožňuje zasílání důležitých informací z obecního úřadu na 

zaregistrovaná čísla vašich mobilních telefonů formou krátkých textových zpráv 
(SMS). 

Takto rozesílané zprávy si vás najdou prakticky kdekoli, což je výhodné 
zejména pro ty z vás, kteří trávíte většinu dne mimo naši obec. Včasná informo-
vanost občanů se již několikrát ukázala jako naprosto nezbytná, zejména při kri-
zové komunikaci v případě povodní, sněhových kalamit apod. 

Tento systém je pro vás zcela zdarma, veškeré náklady hradí obec. Stačí 
odeslat jedinou textovou zprávu z mobilního telefonu, na který chcete zprávy 
zasílat a registrace je hotova. Stejným způsobem lze službu kdykoli zrušit. Jedi-
né co tedy zaplatíte je SMS zpráva pro přihlášení či odhlášení. Tato SMS zpráva 
je zpoplatněna operátorem mobilní sítě dle vašeho tarifu jako odchozí SMS 
zpráva do pevné sítě. Služba sama ani zasílání jednotlivých zpráv zpoplatněno 
není, veškeré související náklady nese obec. Službu provozuje společnost Info-
kanál s.r.o., která je registrovaná na Úřadu pro ochranu osobních údajů. Databá-
ze telefonních čísel nebude poskytována dalším stranám! 
Proto neváhejte a zaregistrujte se! Včasné informace jsou v mnohých situacích 
tím rozhodujícím. 
Tvar registrační SMS zprávy je: 
 

REGmezeraJMENOmezeraPRIJMENImezeraPROSECNEmezeraCISLOPOPISNE 
 

Příklad: REG JAN KALOUSEK PROSECNE  37 
 

- velikost písma nehraje roli, důležité je dodržení mezer mezi slovy, nepoužívej-
te diakritiku 
SMS odešlete na číslo služby Infokanálu obce Prosečné: 499 441 150 
(POZOR, NEJDE OCHYBU! Toto číslo je shodné s číslem Oú) 
Zrušení odběru SMS zpráv je provedeno zasláním SMS ve tvaru:  
ODREGISTRUJ nebo ODREG. 

Veškeré vaše další dotazy rádi zodpovíme na obecním úřadě nebo na tele-
fonním čísle 499 441 150.  

Jiří Novák 
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